
Årsmøte 13.09.2022
Lyngrillen, Brokelandsheia



Agenda

1. Godkjenning av stemmeberettigede medlemmer

2. Valg av ordstyrer og referent.

3. Valg av 2 (to) personer til å underskrive protokollen.

4. Godkjennelse av innkalling og saksliste. 

5. Godkjenning av resultatregnskap for 2021/2022.

6. Disponering av årets resultat

7. Godkjenning av styrets årsberetning for 2021/2022.

8. Valg av offentlig godkjent revisor

9. Planer for kommende sesong

10. Løypebidrag for neste sesong (2022/2023)

11. Valg

12. Oppdrag til styret fra årsmøtet 2021

13. Innsendte saker.



1. Registrering av stemmeberettigede medlemmer

2. Valg av ordstyrer og referent
 Ordstyrer: Håvard Nilsen
 Referent: Ole Bulien

3. Valg av 2 (to) personer til å underskrive protokollen.
 Stig Kjellevold
 Jørn Toverud

4. Godkjennelse av innkalling og saksliste. 



5. Årsregnskap for 
Kyrkjebygdheia Løypelag 

for 2021/2022



5. Godkjennelse av årsregnskapet  for
2021/2022

Årsregnskap for Kyrkjebygdheia Løypelag - 2022
Regnskap 01.06.21-31.05.22

Resultatregnskap 2022 2021

Inntekter
Medlemskontingent 401 378,00 469 350,00 
Renteinntekter 118,93 746,97 
Grasrotandel 81 644,65 59 473,39 
Momsrefusjon 63 457,00 36 107,00 
Gaver og sponsormidler (Drangedal Kraft) 27 640,00 26 700,00 
Reklame på vår hjemmeside 8 500,00 8 000,00 

Sum inntekter 582 738,58 600 377,36 



Løypekjøringen sponses av Kyrkjebygdheia AS med 20%, dvs kr. 100.000 for 2022

Årsregnskap for Kyrkjebygdheia Løypelag - 2022
Regnskap 01.06.21-31.05.22

Resultatregnskap 2022 2021

Utgifter
Løypekjøring 400 000,00 400 000,00 

Kontor og admin. kostnader 6 766,60 8 538,10 

Data og Internet kostnader   5 939,00 6 347,87 

Revisjonskostnader 3 386,63 3 504,38 

Abonnement på Skisporet.no, Friluftsrådet Sør 3 600,00 3 600,00 

Bankkostnader 444,50 633,00 

Vipps kostnader 2 252,81 3 152,69 

KVS årsmøte 2020 5 980,00 

Sum  kostnader drift 422 389,54 431 756,04 

Overskudd drift 160 349,04 168 621,32 



Nettofortjeneste salg av tur løypekart: kr. 11.244

Årsregnskap for Kyrkjebygdheia Løypelag - 2022
Regnskap 01.06.21-31.05.22

Resultatregnskap 2022 2021

Prosjektkostnader:

- Skiløyper, utbedring og rep av broer 30 323,00 200 290,84 

- Sommerløyper inkl. redskaper og nye retningsskilt 37 438,00 38 590,20 

- Løypeskilt 8 741,50 

- Merkestolper 15 356,00 

- Varselskilt 45 790,00 

- Ski løypekart 9 481,00 52 688,00 

- Tur løypekart 17 056,00 0,00 

- Løypeseminar 14 885,00 

- Ved til Gapahukene 5 000,00 

Sum prosjektkostnader 114 183,00 361 456,54 

Nettofortjeneste salg av ski løypekart: kr. 5.519



Årsregnskap for Kyrkjebygdheia Løypelag - 2022
Regnskap 01.06.21-31.05.22

Resultatregnskap 2022 2021

Prosjektkostnader og 
ekstra ordinære inntekter

Inntekter:

- Salg av ski løypekart (brutto) Note 1) 15 000,00 66 550,00 

- Salg av tur løypekart (brutto) Note 2) 28 300,00 

- Bidrag fra Nissedal kommune, "Fellespotten" 200 000,00 10 000,00 

- Støtte til "Ved til  gapahukene" 100,00 

Sum ekstra ordinære inntekter 243 400,00 76 550,00 

Sum inntekter 826 138,58 676 927,36 

Sum kostnader 536 572,54 793 212,58 

Overskudd/Underskudd 289 566,04 -116 285,22 

Bankinnskudd

Bankinnskudd 01.07.21 352 805,41 

Overskudd 01.07.21 - 31.05.22 289 566,04 

Bankinnskudd 31.05.22 642 371,45 



6. Disponering av årets resultat

Målsetting
• Den årlige driften av Kyrkjebygdheia Løypelag bør finansieres med årlig innbetalt 

løypebidrag.
• Løypelaget skal helst ha et «Reservefond» på minimum kr. 200.000 til enhver tid.

Disponering av årets resultat
• I fjor ble underskuddet (pga investeringer) på kr. 116.000 dekket av oppsparte 

midler.

• På  grunn av mindre investeringer og tilskudd fra Nissedal 
kommune ble resultatet et overskudd på kr. 289.566 som 
foreslås  overført til  sparekonto. 

• Sett bort fra tildeling fra Nissedal kommune ville 
overskuddet altså blitt ca kr. 90.000.



Revisjonsuttalelse fra revisor



7. Godkjenning av styrets årsberetning for 
2021/2022



Styret i Kyrkjebygdheia Løypelag 2020/21

Styret i KL

Jon Rangfred 
Hansen

Holmvatn
Vararep.

Bjørn Reime
Leder

Hellebrote

Håvard Nilsen
Styremedlem

Huvtjønnleiken

Arne Jørgen 
Karlsen

Styremedlem
Breili

Jon Terje 
Langmyr

Styremedlem
Sylvtjønn

Ole Bulien
Styremedlem

Hellebrote

Halvor 
Grimstvedt

Styremedlem
Kyrkjebygdheia 

AS

Ståle Nilsen
Styremedlem

Stokkosen

6. Styrets årsberetning:

Det er avholdt 6 styremøter i 2021/22



Målsetting for Kyrkjebygdheia Løypelag

Løypelaget skal ha ansvar for å:
 Utvikle og sikre gode skiløyper til alle brukere på Kyrkjebygdheia og omegn, 

herunder hytteeiere, grunneiere, lokalbefolkning og dagsturister.

 I samarbeid med Kyrkjebygdheia AS tilrettelegge for løypepreparering. 

 Utvikle, merke og rydde nye og gamle turløyper

 Organisere dugnad for vedlikehold av traseene sommerstid.

 Kreve inn løypebidrag. 

 Synliggjøre tilbudet for nærmiljøet på sosiale medier og vår hjemmeside 
www.kbhl.no.

http://www.kbhl.no/


Skisesongen 2021/2022
 Vinteren 2022 ble en unormal vinter. Det skjer fra tid 

til  annen, sist i 2017, men været rår vi ikke over.

 Første oppkjøring med den nye løypemaskinen i 
begynnelsen av februar.

 Det ble kun mil-løypa til å begynne med, men før 
vinterferien hadde vi kjørt over nesten hele 
løypenettet. Espeliheia ble kjørt i vinterferien.

 I mars begynte sola begynte å få tak midt på dagen. 
Kalde netter ga harde løyper. Lite snø gjorde at fresen 
ikke kunne brukes. 

 Løypa opp til  Stemtjønn kunne ikke kjøres, men det 
ble kjørt løype til vanntanken. Strekningen Stokkosen 
til  Huvtjønn ble kjørt, men uten spor.

 Litt snø på toppen reddet påskeføret i mil-løypa og 
to-mila.

 Akebakken ved Huvtjønnleiken ble oppkjørt også 
denne vinteren.

 Stor takk til Kristian for hans profesjonelle arbeid 
med løypekjøringen gjennom hele sesongen, og vi 
ønsker John Olav velkommen som god avløser for 
Kristian.Kyrkjebygdheia vinteren 2022



Ny løypemaskin og utvikling av skiløyper

 En kald desember dag med vind og snø i 
luften tok representanter for 
Kyrkjebygdheia AS og Løypelaget imot den 
nye løypemaskinen.

 Dessverre har lite snø gjort at vi ikke har fått 
utnyttet kapasiteten så ofte vi ønsket

 Det var planer om å sette opp «tellere» for å 
sjekke aktiviteten i enkelte løyper, men 
etter en vurdering av kost-nytte effekten 
kom  styret til  at dette ble for dyrt.

 Utbedring av skiløypene fortsatte denne 
sesongen, men i mindre skala.



Utførte oppgaver skiløyper i 2021

▪ Omlegging løype ved Nutedalen i mil-løypa

▪ Litt omlegging av løypa ved Tomyr bak Stemtjønn, i krysset mellom 

tomilene

▪ Omlegging trase nederst i Sylvtjønn ved bekken.

▪ Omlegging trase ved Huvtjønn.

▪ Tilrettelegging av skiløypa ved Huvtjønnskarine på grunn av ny hytte

▪ Lagt ned nye stikkrenner Frovassdalen, Langmyr og Sylvtjønn.



Planer og utført arbeid for kommende sesong
▪ Løype traséen fra demningen ved Stokkosen opp til Sylvtjønn er vesentlig 

utbedret mange steder i august. Det var fjellnabber, skrånende løype, 
stubber, tuer, store steiner, osv. som gjorde det vanskelig for 
løypemaskinen. 

▪ Det ble lagt ned 5 stikkrenner

▪ Ny kontakt med Kristian Grimstvedt på Nesheia Løypelag angående løypen 
som knytter sammen deres med vårt løypenett ved Holmvatn.

▪ På grunn av forventet høye kostnader i vinter forslår styret å holde en 
lavere investerings aktivitet framover 



Sommerløyper
 Hovedmålet for sommerløypene er 

at alle hytteeiere skulle ha en enkel 
og grei tilgang til sommerløyper.

 Løypelaget er godkjent som 
innholdspartner i appen UT.no og

 Bruker denne appen som 
løypekilde.

 Syv sommerløyper har blitt 
prioritert av KL, ryddet, merket med 
skilt, farge og kart

1. Holmvatn – Skornetten

2. Sylvtjønn – Skornetten

3. Rundløype Skofjell

4. Svåheii rundt

5. Tur til  Masta

6. Stemtjønn  - Hellebrote

7. Hellebrote - Nutstøylnuten



Nytt turkart og turløyper lagt ut på UT.no

Følgende turløyper er lagt ut på 
UT.no

1. Holmvatn til Skornetten – 4.0 km

2. Sylvtjønn til Skornetten – 3.1 km

3. Rundløype Skofjell (med start fra 

Sylvtjønn) – 8.3 km

4. Svåheii rundt – 11.2 km

5. Tur til Masta – 2.2 km

6. Stemtjønn – Hellebrotet – 4.1 km

7. Hellebrotet – Nutstøylnuten – 2.7 

km

Tur løypekart satt opp ved start og alle kryss samt skilting 



Utførte oppgaver på turløyper i 2021
▪ Nye turskilt og turkart, merking og rydding 

▪ Ny løype Holmvatn – Paradis – (Masta)

▪ Sporing av løyper og tilrettelegging på ut.no

Planer for 2022:
• Generelt vedlikehold
• Klopping ved Hellebrote - utført
• Nye løyper på ut.no

• Rød løypa på Espeliheia
• Sommer løype Frovatn til Hellebrote



Informasjon og kommunikasjon



Informasjon og kommunikasjon
▪ Vår web-siden – www.kbhl.no er mye brukt

▪ I snitt ca. 300 daglige besøk i vintermånedene

▪ Siden ble oppgradert i sommer på alle plattformer

▪ Nytt web kamera installeres torsdag

▪ Hjemmesiden skal være selvfinansierende: Inntekter 2021/22: kr. 8.500

▪ Via vår hjemmeside www.kbhl.no/linker/netatmo er det også tilgang til  
temperatur forholdene på «heia» i sanntid. Det er flere værstasjoner etablert.

▪ KL  vurderer å sette en egen vær stasjon (?)

▪ Løypelaget har opprettet en egen Facebook side med link til: 

➢ Vi som har hytte på Kyrkjebygdheia – ca. 1500 medlemmer

➢ Vi som bruker Kyrkjebygdheia – ca. 3900 medlemmer

▪ KL vil fortsette med denne informasjonen

Drift av web-siden skal finansieres med reklame

http://www.kbhl.no/


Gaver og sponsor midler

Støtte fra Drangedal E-verk
▪ I forbindelse med revisjonen av konsesjonsvilkårene for Suvdølavassdraget, 

som blant annet omfatter Breilivatn og Holmevatn har Drangedal E-verk 
besluttet følgende:

➢ «Drangedal E-verk yter eit årleg beløp på kr 25 000 som tilskot til 
løypelaget på Kyrkjebygdheia. Tilskotet skal regulerast etter 
konsumprisindeksen.»

▪Dette ga løypelaget en inntekt på kr. 27.640 for 2021/22



Gaver og sponsor midler (forts.)

Støtte fra Nissedal kommune
▪ Som i tidligere år søkte Kyrkjebygdheia Løypelag støtte fra «Pott til  

fellestiltak" i forbindelse med innføring av eiendomsskatt i Nissedal 
kommune. 

▪ Kyrkjebygdheia Løypelag ble tildelt hele kr. 140.000 av denne potten for 
2019. Godskrevet regnskapet i 2020

▪ Det ble også sendt søknad for 2020, men ingen tildeling

▪ Ny søknad på kr. 200.000 for 2021. Tildelt kr. 10.000

▪ Ny søknad på kr. 200.000 for 2022. Tildelt kr. 200.000

Der var langt mindre søknader i år. Alle tilgjengelige 
midler ble ikke delt ut.



Andre saker -Tellere

 Styret vurderte installasjon av «Tellere» for å  registrere besøk i ulike 
løypetraséer

 Det ble innhentet tilbud fra forskjellige leverandører

 Investering: kr. 30 - 40.000

 Årlig driftskostnader ca. kr. 10.000

 Styret vurdering var at dette ble dyrt.

Løypeseminar
 KL deltok på Løypeseminar i regi av Norges Skiforbund og Skiforeningen

 Skiløypeansvarlig og løypekjører deltok

 Demo av vår nye løypemaskin

 Nyttige , varierte og interessante foredrag

 Viktig tilbakemelding om at vi er på rett spor

 Facebook side, hjemmeside, ryddig kontakt med grunneiere.



Litt statistikk



Statistikk: Antall bidragsytere til KL  
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Antall hytteeiere som betaler løypebidrag
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Innbetalt løypebidrag til  KL
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Innbetalt løypebidrag pr hytteområde 2021/22
Innbetalt løypebidrag pr hytteområde - 2022 (pr 31.05.22)

Hytteområde

Mulige 
medlemmer i 

KL

Antall betalende Prosent Innbet. Beløp Snitt

Stemtjønn 101 84 83,2 % 77 800,00 kr     926,19 

Langmyr 55 33 60,0 % 30 300,00 kr     918,18 

Sylvtjønn 96 74 77,1 % 68 808,00 kr     929,84 

Hellebrotet og Langmyrtjønn 72 60 83,3 % 55 200,00 kr     920,00 

Huvtjønnskarine 23 18 78,3 % 15 990,00 kr     888,33 

Huvtjønnleiken 78 60 76,9 % 55 500,00 kr     925,00 

Breili 42 29 69,0 % 25 450,00 kr     877,59 

Veum 30 18 60,0 % 16 700,00 kr     927,78 

Stokkosen 18 13 72,2 % 11 800,00 kr     907,69 

Svinesundvatn 14 6 42,9 % 5 500,00 kr     916,67 

Buvatn 17 8 47,1 % 8 100,00 kr  1 012,50 

Holmvatn 38 20 52,6 % 18 000,00 kr     900,00 

Del sum 584 423 72,4 % 389 148,00 kr     919,97 

Andre *) 31 12 230,00 kr     394,52 

Totalt 454 401 378,00 kr     884,09 

NB! 8 hytteier har betalt dobbelt eller ekstra løypebidrag. 25  
hytteiere har betalt mer enn fastsatt løypebidrag

*)Beboere i Nissedal som normalt kjøper gjestekort for veien og andre personer som ikke har hytte, men 

bruker løypene.
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Momsrefusjon
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8. Valg av revisor

Styret foreslår at vi fortsetter med 

Skagerak Regnskap

Dag Carlsen

Aut. Regnskapsfører

Langesund



9. Budsjett og planer for 2022/2023

Planer for 2022 oppsummert:

• Utbedring av skiløyper kr. 25.000
• Utbedring av turløyper kr. 10.000
• Ny web side på alle plattformer kr. 10.000
• Nytt web kamera kr.   7.500
• Huvtjønnleiken Vel  - klopper kr. 7.500
• Ved til  gapahukene kr.   5.000
• Salg tur- og skiløype kart kr.  -5.000
• SUM kr. 60.000



9. Budsjett og planer for 2022/2023 (forts.)

Inntekter Betalende: 400 
• Medlemsbidrag kr. 300.000
• Grasrotandel kr.   88.000
• Momsrefusjon kr.   43.000
• Gaver og sponsormidler kr.   28.500
• Reklame web-side kr.     8.000
• SUM kr. 467.500

Utgifter
• Løypekjøring kr. 425.000
• Admin, revisjon, web-side, etc. Kr.   30.000
• Årsmøte 2022 kr.     6.000
• Prosjekter kr.   60.000
• SUM kr. 521.000

 Underskudd kr.   -53.500

200
kr. 150.000
kr.   88.000
kr.   43.000
kr.   28.500
kr.     8.000
kr. 317.500

kr. 450.000
Kr.   30.000
kr.     6.000
kr.   60.000
kr. 521.000

kr. 228.500



10. Løypebidrag for 2022/2023

▪ Det kan bli en vanskelig høst og vinter for hytteeiere fra et økonomisk 
synspunkt

▪ Høye strømutgifter- mange ganger høyere enn sist vinter

▪ Variabel pris fra VTK: kr. 8.75/kWt, og stigende

▪ Økte drivstoff utgifter – færre besøk på hytta

▪ Økte levekostnader generelt

Hvordan kan løypelaget bidra i denne situasjonen?
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10. Løypebidrag for 2022/2023

Styret foreslår at løypebidraget for 2022/2023
settes ned til 

Kr. 750

som et unntaks tilfelle. 

Vi frykter at antall betalende går ned betraktelig uansett, 
kanskje fra 420 til 200-250. 



11. Valg av nytt styre for sesongen 2022/2023



11. Valg av styremedlemmer 2022/2023. 

 John Terje Langmyr, Sylvtjønn – tar ikke gjenvalg

Styret har fått følgende forslag til nye styremedlemmer:

 Fra Veum hytte vel: Bjørn Håkon Elgen Semb, Veum 

 Fra Sylvtjønn Velforening: Tor Martin Aabol

Styret foreslår følgende styremedlemmer:

 Arne Jørgen Karlsen, Breili, Gjenvalg

 Tor Martin Aabol, Sylvtjønn, Ny

 Øystein Dalevoll, Sylvtjønn

 Ole Bulien, Hellebrote 

 Ståle Nilsen, Stokkosen

 Bjørn Reime, Hellebrote



11. Oppdrag til styret fra årsmøtet 2021



I. Evaluering av retningslinjene for løypekjøring

 Styret har gjort en gjennomgang og revisjon av dette, som vil bli innlemmet 
i vår hjemmeside.

 Benestad, Hagen, Edvardsen har i tillegg sendt følgende forslag til 
retningslinjer for løypekjøring 



Forslag fra Benestad, Hagen, Edvardsen  - retningslinjer 
for løypekjøring

Økt oppkjøring, hvor alt er primærløyper.

Styrets kommentarer til forslaget

❑ Det er et omfattende, men et definert og vel etablert løypenett på 
Kyrkjebygdheia Det gjenspeiles i løypekartene som er satt opp og solgt til  
over 100 hytteeiere.

❑ Forslaget tar ikke hensyn til at løypearbeid er en prosess gjennom hele året, 
hvor beslutning tas løpende for å få best mulig effektivitet, drift og 
økonomi.

❑ Oppkjøring av hele løypenettet i midtuka vil øke kostnadene for 
løypekjøring med ca. kr. 150 - 200.000.

❑ Det er ikke mulig å kjøre opp alle løypene hele tiden, på grunnlag av vær og 
føreforhold. Det er heller ikke riktig å kjøre opp alt når det kun er en 
håndfull personer på heia.

❑ Å flytte alle slike beslutninger til årsmøtet vil frata styret en av sine viktigste 
oppgaver. 



Forslag fra Benestad, Hagen, Edvardsen  - retningslinjer 
for løypekjøring

Styret ber årsmøtet slutte seg til følgende vedtak: 

▪ Det er styrets ansvar å legge til  rette for den best optimale oppkjøring 
av hele løypenettet til enhver tid innen gjeldene budsjett.



II. Årsmøte henstilte til styret om å ha en gjennomgang 
av eksisterende vedtekter .

 Styret jobber med en revisjon gjeldende vedtekter, som ble vedtatt 2021.

 Nytt forslag er diskutert, men ikke ferdigstilt.

 Inntil videre fungerer vedtektene vedtatt 2021 tilfredsstillende.

Forslag

▪ For å ta en siste vurdering og gjennomgang ber Styret om årsmøtets 
godkjennelse for å sette opp en komite med følgende medlemmer:

➢ 2 representant fra styret i KL 

➢ 2 representanter blant medlemmene 

▪Disse jobber frem mot årsmøtet 2023.



Forslag fra Benestad, Hagen, Edvardsen – Endring av 
vedtekter

Styret ber årsmøtet slutte seg til følgende vedtak:

Det opprettes en «vedtekts komite» for å gjennomgå eksisterende vedtekter 
og legge fram et nytt forslag til  vedtekter på neste årsmøte. Innspillene fra 
BHE tas til vurdering av komiteen.

Fra styret stiller: Ole Bulien og Bjørn Reime
Fra medlemmene stiller: Thomas Axelsen og Tor Martin Aabol/ Knut Arne Tveit



III. Styret fikk i oppdrag å legge frem kostnadsoverslag 
til alternative oppkjøringer av løypenettet.

 Styret har vurdert følgende alternativer:

1. Oppkjøring som sesongen 2021/2022, det vil si lik sesong 2020/2021 
pluss oppkjøring av gammel to-mil. (Gammel to-mil gir dobbeltkjøring i 
4,7 km.)

2. Gå tilbake til 2020/2021 mønster, det vil si kutte gammel to-mil igjen. 

3. Legge til en ny løype fra parkeringen ved Holmvatn bort mot Stokkosen, 
parallelt med Breilivatn.

Styret har ikke revurdert oppkjøringsmønsteret for løypene rundt 
Kjempåsvatn. Argumentasjonen er uendret, og økonomi og kapasitet tillater 
det ikke.



III. Styret fikk i oppdrag å legge frem kostnadsoverslag 
til alternative oppkjøringer av løypenettet.

1. Oppkjøring som sesongen 2021/2022, det vil si lik sesong 2020/2021 
pluss oppkjøring av gammel to-mil. (Gammel to-mil gir dobbeltkjøring i 
4,7 km.)

 Selv med samme oppkjøringsmønster går prisen på løypekjøring opp 
på grunn av energikostnader og økte rentekostnader.

 Ny pris: Forhandles nå.



III. Styret fikk i oppdrag å legge frem kostnadsoverslag 
til alternative oppkjøringer av løypenettet.

2. Gå tilbake til 2020/2021 mønster, det vil si kutte gammel to-mil igjen. 

 Hvis vi får en ny snøfattig vinter, vil dette begrense løypetilbudet betydelig for 
alle, og spesielt for Stemtjønn/Bakkebufjellet. Spilaren har vært mye uten løype 
sist vinter.

 Gammel to-mil ligger i snøsikkert terreng.

 Det vil være feil overfor Otterlei Eiendom Fritid, som utvikler på heia og er vår 
hovedsponsor og leverandør. 

Styret har ikke vært i stand til å få noe tall på eventuell besparelse, og 
alternativet er således ikke et alternativ. 



III. Styret fikk i oppdrag å legge frem kostnadsoverslag 
til alternative oppkjøringer av løypenettet.

3. Legge til en ny løype fra parkeringen ved Holmvatn bort mot Stokkosen, parallelt 
med Breilivatn

 Idéen er at det for enkelte, kanskje spesielt barnefamilier, kan bli litt tungt å klatre opp 
til masta etter en tur rundt Sylvtjønn og Skornetten. Mange tar derfor skiene i handa og 
går veien til Stokkosen.

 Løypealternativet har vært utredet siden 2020.

 Grunneier har gitt sin tillatelse til selve løypen, som vil være til hans fordel.

 Det er ikke gjort noe løyperydding eller brobygging foreløpig.

 Vi møter igjen kapasitetsbegrensningen, men også økonomiske problemstillinger.

Nordstøyl hyttefelt er en ny utbygger på heia, og det må forhandles frem en sponsoravtale 
mot Løypelaget på lik linje med Otterlei Eiendom Fritid. Dette er ikke klart, og derfor må 
dette alternativet utsettes, og styret må evt. komme tilbake til kostnad for oppkjøring.

Styret ber årsmøtet signalisere interesse for denne løypeløsningen ved håndsopprekning. 





III. Styret fikk i oppdrag å legge frem kostnadsoverslag 
til alternative oppkjøringer av løypenettet.

 Løypenettet er godt etablert, og det er ikke funnet andre gode alternativer 
til endring uten å kutte vesentlig ned på tilbudet. 

 Nå har verden endret seg betydelig siden denne prosessen startet, som 
kunne påvirket alternativer og utfall. 

 Prosessen ansees ikke avsluttet, og styret i KL vil vurdere løpende videre.

Styret ber årsmøtet slutte seg til  følgende vedtak

Oppkjøring som sesongen 2021/2022, inklusive oppkjøring av gammel to-
mil. 



13. Innsendte saker til  årsmøtet



Forslag fra Rune Haagensen

 Ønsker å fremme forslag på årsmøtet for å få en gjennomgang av avtalen 
som Løypelaget har med Kyrkjebygdheia AS.



Forslag fra Stig Berge

 Jeg ønsker å foreslå at det bygges grillhytte eller gapahuk ved Uvdalstjønn. 
Da vil den ligge i forbindelse med sommerløypen Svåheia rundt. Dette er et 
område som blir mye brukt på vinteren også, for de som liker å gå litt på 
utsiden av det oppkjørte løypenettet. Har snakket med flere, som har ytret 
ønske om dette.



Forslag fra Stig Berge (forts.)

▪ Styret ber årsmøtet slutte seg til følgende vedtak:

 Styrets i KL er i utgangspunktet positive til at det bygges en gapahuk/grillhytte 
ved Uvdalstjønna, hvis alle nødvendige tillatelser foreligger fra grunneier, 
kommune, fiskelag og andre.

 Det bør understrekes at KL ikke skal ha ansvaret med å bygge, men kan være 
behjelpelig med f.eks grunneier godkjennelser, utkjøringer av materialer, etc.

 Ansvarlig byggherre må på plass (for eks. velforening).

 Finansiering må på plass. 

 Forslaget må utredes nærmere.



Forslag fra Kyrkjebygdheia Scooterlag v/Hans Jakob 
Kløvstad

Forslaget fra Scooterlaget går i hovedsak ut på kjøre opp 
snøscooterløyper i Løypelagets løyper før det er nok snø til oppkjøring 
med løypemaskin



Styrets innstilling til årsmøtet på dette forslaget

❑ Styret i KL besluttet etter sesongen 2019/20 å avslutte 
samarbeidet med Scooterlaget. Styrets vurdering er at det ikke 
er grunnlag for å gjenoppta dette samarbeidet. Scooterlaget 
har heller ikke grunneieres løyve til  å kjøre i de løypene som 
nevnt i forslaget. 

❑ Tilsvarende forslag var oppe til avstemming på årsmøtet i 
2021. Det ble nedstemt av årsmøtet. 

❑ Styret ber årsmøtet slutte seg til følgende vedtak: 
Forslaget fra Scooterlaget tas ikke til følge



Takk for oppmerksomheten


